
Møte type: Møte nr.: 

Referat Styremøte i Østfold skytterkrets 3-2017 

Møte dato: Møte sted: Møteleder: Referent: 
03.10.2017 kl.19:00 Krapfoss, Moss Anders Dingstad Espen Mostad 

Tilstede: Meldt forfall: 

Anders Dingstad, Espen Mostad, Hans Brataas, Svein Roger 
Stamnestrø, Tove-Wenche Melby, Sverre Kraggerud 

Resten 

Sak nr.: Agenda Ansv: 
 

   
Sak : 8 Referat fra forrige styremøte : 

- Godkjenning av referat fra forrige styremøte 
- Ingen rettelser – referat godkjent. 

 

 

Sak : 9 Skriv inn/ut : 
- Idrettsgalla 3.2.2018, kretsen bør være representert her. Mer informasjon 

kommer senere. 
- Håndbok for skytterkretser 
- Dommeroppdatering  
- Trenerseminar 14 okt. 
- Superbrukere – flere i Østfold? Espen står for godkjenning i samarbeid 

med utvalgslederne. 
- Breddemidler 6.okt 
- Terminlista – stevner inne innen 1.nov. 

 

 

Sak : 10 Fagkomiteene / styremedlemmene orienterer: 
Rifle: 
Sportslig: 
NM Elverum, vinnere fra Østfold: 
Kjell Roar Livold 50 m 60 sk. Liggende Senior. Kongepokal 
Camilla Paulsen Johannessen 50 m ¼ match Ungdom 
Julie Paulsen Johannesen 300 m ¼ match Ungdom 
Malin Westerheim tok NM-gull på Elverum på ½-match. 
  
Vi har hatt en RTT samling av totalt 4 før jul. 
I tillegg arrangeres følgende kretsskytinger: 
Serie/cup rekrutt 10 m (3 runder før jul) 
Østfoldliga 10m (2 runder før jul) 

Vintercup på 50 m 

Lerdue: 
Utvalget har satt i gang et introkurs for nye lerduskyttere. Moss, Sarpsborg og 
Rakkestad skal ha hver sin dag med innføring i skytesporten for nybegynnere. Både 
trap, skeet og sporting skal introduseres.  

NGSSK gjennomførte nylig dame/ungdomssamling med suksess.  

 



 
Anders Dingstad, Leder ØSK 

Slutten av oktober gjennomføres det dommerkurs for hagle. Det er stor interesse for 
dette kurset. 

Pistol: 
Har hatt med to utøvere til junior-VM i 10m luft i Sühl. Trude Johansen og Ann 
Helen Aune. De er også tatt ut på en junior-utviklingsgruppe i regi av NSF. 
 
Det har vært Østfold-skyttere både på bane-NM på Ørland, felt-NM på 
Løvenskiold og spesialfelt-NM på Mysen. Sistnevnte var en stor suksess. 

 
Sak : 11 Økonomi: 

- Det er ikke sendt ut faktura for kretskontingent. Vi venter fortsatt på tall 
fra NSF sentralt på antall medlemmer i klubbene. 

- Det er fortsatt god økonomi, nærmere 300000 på konto.  
 

 

Sak : 12 
 

Breddemidler: 
- Søknader må sendes inn innen 6.okt. Søknader er mottatt fra rifle og 

lerdue. Pistol er rett rundt hjørnet. 
- Leder sørger for innsending. (OK pr. 5.okt.) 

 

 

Sak : 13 Saker å jobbe med fremover: 
- Ny Langtidsplan. Utvalgene sender ut forespørsel til alle klubbene om 

noen har innspill til ny plan. Dette brukes som grunnlag sammen med 
utvalgenes innspill, til å utarbeide ny plan. 
 

 

Sak : 14 Dommerkurs: 
- Oppdateringskurs. Dette skal gjennomføres som studiesirkel. Rifle har 

planlagt sitt 6. november. Det skal forsøkes å samle pistolklubbene i 
indre, samt de resterende klubber til en felles kveld for å gå igjennom 
oppdateringen.   

- Rifle ønsker dommerkurs. Dette kommer mest sannsynlig ikke før på 
nyåret. Søke om nye breddemidler til dette. 
 

 

Sak : 15 Eventuelt: 
- Vi har ikke behov for flere superbrukere til NIF`s system i Østfold ennå. 

Espen Mostad og Anders Dingstad er superbrukere pr. i dag, og Espen 
har avtale med Rifle og Pistol om godkjenning av stevner. 

- Terminlista for pistol – Stevner for 2018 skal være lagt inn før 1.Nov. av 
klubbene, for godkjenning. 
 

 

   
   
   

 Neste Styremøte:  14.november Askim  


